
 

 

Protokół Nr 54/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 

z dnia 29 września 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Propozycje do budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok 

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz. Powitała członków komisji, 

pracowników Urzędu oraz media. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3 

 Członek Komisji Zbigniew Mieruński wraz z Przewodniczącą Wiolettą Anuszkiewicz złożyli 14 wniosków: 

• Stworzenie „ryneczku” (działającego codziennie) do sprzedaży produktów lokalnych,  

• Stworzenie ścieżki rowerowej łączącej ulicę Kolejową ze skrzyżowaniem ulic Jeziorowej i Wczasowej 

przechodząca wzdłuż ulicy 1-go Maja (we współpracy z powiatem), 

• Wybudowanie 2 parkingów – wiat dla rowerów na palcu Zwycięstwa,  

• Doświetlenie przejść dla pieszych na terenie miasta,  

• Utworzenie parku rzeźb w Parku Uzdrowiskowym – etap I – 80 000 zł, 

• Uzupełnienie terenu przy pomniku Kanta o małą architekturę – 25 000 zł , 

• Dokumentacja techniczna tzw. łącznika drogi DW651 z DK65,  

• Poprawa sposobu oświetlenia ulicy Lipowej,  

• Oświetlenie ulicy Wiosennej na odcinku prowadzącym do budynków nr 7, 9, 9a, 11a, 11b, 

• Zwiększenie środków finansowych dla Rad Osiedlowych do 15 000 zł na jedną Radę, 

• Pumptrack – oświetlenie + monitoring,  

• Środki na budżet obywatelski – miasto: 140 000 zł, wieś: 70 000 zł, 

• Makieta przedwojennego centrum Gołdapi – 170 000 zł. 

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz dodała, że część przejść dla pieszych będzie 

oświetlona poprzez środki z Budżetu Obywatelskiego ale są przejścia inne przejścia również wymaga 

wykonania oświetlenia celem poprawy bezpieczeństwa.  

 

 Członek Komisji Pan Marian  Mioduszewski zaproponował : 

• dostosowanie stadionu do ówczesnych standardów. Dodał, że już od kilku lat trwają starania  

o pozyskanie środków zewnętrznych, 

• wymianę ogrodzenia starego cmentarza przy ul. Gumbińskiej. 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że 7 lat temu złożył pisemny wniosek o modernizację stadionu 

miejsiego. Zwrócił się do Komisji, by we wnioskach do budżetu ująć przebudowę ul. Bocznej. Dodał, że trzeba 

zwołać wspólne posiedzenie Komisji w sprawie obecnej sytuacji szpitala. 

 

 Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że w sprawie przebudowy 

ul. Oleckiej, Bocznej wraz z przebudową sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i deszczowej  



na ul. Wileńskiej jako cała inwestycja wraz z budową oświetlenia został złożony na początku sierpnia wniosek  

do ogłoszonego rządowego programu „Polski Ład”. 

 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis zaproponowała ujęcie przebudowy drogi Botkuny – Kolniszki. 

 

Wyszedł członek Komisji Pan Józef Wawrzyn. 

 

 Sołtys Sołectwa Galwiecie Pan Maciej Kordjak zwrócił się do komisji o ujęcie wniosku do budżetu  

w sprawie budowy parkingu przy szkole podstawowej nr 2 w Gołdapi wraz z zatoką dla autobusów. 

 

 Redaktor portalu GOLDAP.INFO zwrócił się do komisji o ujęcie wniosku w sprawie postawienia 

drewnianych ławek przy Green Velo na trasie Jabłońskie – Boćwinka. 

 

 Radny Pan Zbigniew Makarewicz zwrócił się do komisji o ujęcie wniosku w sprawie powiększenia  miejsca 

parkingowego przy szkole nr 3 w Gołdapi. 

Do pkt 4 

  Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy w szkołach są zatrudnieni ochroniarze,  

czy ochroniarz w Szkole Podstawowej Nr 5 pozostał po zlikwidowanym gimnazjum. Jeżeli tak, to czy  

są zatrudnieni na etatach, czy też są zatrudniani z firmy zewnętrznej.  

 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis zapytała, ile uczniów jest w szkole Podstawowej w Jabłońskich. 

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz ilu jest zatrudnionych nauczycieli oraz jaka ilość 

kadry jest zatrudniona.  

 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis zapytała na jakiej zasadzie/podstawie działa niepubliczna szkoła  

w Jabłońskich oraz jaki jest koszt najmu.  

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

      

 

   Protokołowała                 Przewodnicząca Komisji 

    /-/ Katarzyna Krusznis              /-/ Wioletta Anuszkiewicz 


